
Referat fra ”mini-bestyrelsesmøde” afholdt i forbindelse med Best. Seminar d. 28 april 2019

Mødedeltagere:
Bo Mondrup, Jan Mogensen, Dorthe Persson, Mette Meinertz, Henrik Cortsen,, Anette Madsen, 
Ronni Svart
Afbud fra:  Kasper Jensen

Punkter på dagsorden:
Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt
Næste møde: 27. maj 2019 kl. 18.00

Opfølgning på beslutninger fra sidste møde
 Der var intet under dette punkt

Emner til behandling/beslutning
 Der var intet under dette punkt

Status på igangværende projekter
 Byggeri: Jan præsenterede et oplæg til udbygning af klubhuset. Hovedbestyrelsen skal tage en 

overordnet beslutning om byggeriet og finansieringen af dette.
Nyt fra formanden

 Efter ophør af samarbejdet med Bella, har Bella overtaget licensen for damesenior, men B1973
damesenior vil få lov at starte i serie 1.

 I forbindelse med diskussionen om tilskud fra kommunen til overvågning af klubhus og 
elektriske dørlåse, vil Herlev Kommune lave en fordelingsnøgle i forhold til udgifterne.

Økonomi ved kassereren
 Der var intet under dette punkt

Nyt fra HR udvalget
 Der har været en positiv feedback på etablering af rygeområder. Det blev besluttet at tillade 

rygning ved udvalgte borde til lørdagsbold.
Nyt/diverse fra øvrige medlemmer

Jan Mogensen: Der er ansat en ny idrætschef i Herlev Kommune – vi inviterer hende ned til et 
møde.

Mette Meinertz -
Henrik Cortsen -
Dorthe Persson -
Kasper Jensen -
Anette Madsen: Der ser bedre ud med hensyn til rekruttering af trænere til fodboldskolen. Der skal

findes en anden til at stå for fodboldskolen næste år.
Ronni Svart -

Eventuelt
 Frank og Ronni har møde med en potentiel sponsor i morgen
 Fremover vil vi sætte ”Damesenior” på som fast punkt på dagsordenen til bestyrelsesmøderne.

28. april 2019


